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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Magántulajdonba adták-e az eredetileg a Nemzeti Földalap részét képező, korábban a
Bánhidai Erőmű salak- és pernyetárolására használt fő ldteriileteket?„ címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Veres János Pénzügyminiszter
Úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Meg nem erősített információk alapján magántulajdonba került a Tatabányán lév ő Bánhidai
Erőmű működése nyomán képződött salak- és pernyehegyek alatti földterület, mely korábban
a Nemzeti Földalap részeként az állam tulajdonában volt . A korábbi évek során a Vértes i
Erőmű többször is kérte annak megvásárlási lehetőségét, de azt nem biztosították számára ,
holott a területhez kapcsolódó környezeti károk elhárítása a szóban forgó, áttételesen állami
tulajdonban lévő gazdasági társaságot terheli . A rendelkezésre álló információk alapján a
szegedi Biopetrol Környezettechnikai Kft, 2008 decemberében vásárolta meg a területet 1 2
millió forintért. A döntést a Nemzeti Vagyontanács hozta meg. Amennyiben a fenti
információk igaznak bizonyulnak, abban az esetben a föld tulajdonjoga, valamint a területe t
érintő környezetvédelmi kötelezettség teljesítése véglegesen elválnak egymástól, mely tén y
megalapozott környezetvédelmi aggályokat vet fel. A szóban forgó területen tárolt
pernyedombok jelentős mértékben befolyásolják a város egyre magasabb szállópo r
szennyezettségének mértékét, mely a lakosságra nézve egészségügyi kockázatokat jelent .

Tisztelt Miniszter űr!

Kérdezem tehát, hogy a szóban forgó területet valóban értékesítette-e a Magyar Nemzet i
Vagyonkezelő Zrt a Biopetrol Környezettechnikai Kft számára? Amennyiben igen ,
akkor milyen szerződési feltételekkel? Az illetékes helyi ónkormányzat számára
felajánlották-e ebben az esetben az elővásárlási jogot? Az értékesítést követően milyen
garanciák vannak arra vonatkozóan, hogy a területen található erőműi salak- és
pernyedombok elő írásszerű rekultivációja megtörténjen?

Bencsik János
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Várom szíves válaszát .

Budapest, 2009 . február 04 .
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